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Interpelacja w sprawie  podjęcia działań mających na celu zwiększenie częstotliwości linii 
tramwajowej nr 14  
 
Szanowny Panie Prezydencie, 

 
W związku z licznymi zgłoszeniami i prośbami mieszkańców Krakowa, którzy na co dzień 

korzystają ze środków komunikacji miejskiej, zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu 
zwiększenie częstotliwości linii tramwajowej nr 14 co 8 minut.  

Powyższą prośbę uzasadniam przebiegiem trasy linii tramwajowej nr 14, na której znajdują się 
krakowskie uczelnie wyższe, licea, szkoły ponadpodstawowe oraz podstawowe. Dodatkowo zaznaczyć 
należy fakt, iż linia ta dla większości mieszkańców stanowi jedyną alternatywę dojazdu bez przesiadek 
z Bronowic w kierunku Nowej Huty, gdzie zlokalizowane są także liczne punkty medyczne. Ponadto  
z uwagi na tak dogodną trasę oraz obecną częstotliwość jazdy tramwaje linii nr 14 są przepełnione 
często już na początkowych przystankach.  

Zwiększenie częstotliwości linii nr 14 zasadne jest także poprzez pryzmat chęci zmniejszenia 
liczby samochodów na ulicach. Większa częstotliwość linii 14 może przedłożyć się na zastąpienia auta 
na komunikację miejską, co wpłynie pozytywnie na system całej komunikacji miejskiej w Krakowie.  

Wobec czego racjonalne jest zwiększenie częstotliwości linii tramwajowej nr 14 co 8 minut,  

w znacznej mierze przyczyni się także do podniesienia komfortu życia mieszkańców. 

 Proszę o informację zwrotną dotycząca podjętych działań w zakresie przedmiotowej sprawy.  
 
 

 
 
 
 
 

Z wyrazami szacunku 
Agata Tatara  
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